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PROTOKÓŁ Nr 24 A /2020

z posiedzenia Komisj i Skarg Wniosków i Petycj i
odbytego w dniu 8 grudnia 2020 r. w sali posiedzeń Urzędu Gminy Grunwald

Posiedzenie rozpoczęto godz. 10 00 - zakończono godz. 10 15 .
Przewodniczy ła: Przewodnicząca Komisji Skarg Wniosków i Petycj i – Pani Hal ina
Gutowska.

Obecni cz łonkowie komisj i Skarg Wniosków i Petycji Gminy Grunwald (l is ta
obecności za ł . nr 1) :

Ponadto w posiedzeniu udzia ł wzięli :
1. Ewa Bawolska – Przewodnicząca Rady Gminy,

Ad pkt. 1 i 2. Otwarcie – stwierdzenie prawomocności obrad. Przyjęcie porządku
obrad.
Przewodnicząca Komisji Skarg Wniosków i Petycji – Halina Gutowska- dokonała
otwarcia posiedzenia komisji , stwierdzi ła prawomocność obrad oraz przedstawiła
projekt porządku obrad.
Radni uwag nie zg łosi l i .

Komisja Skarg Wniosków i Petycji w głosowaniu jawnym:
- 3 głosami za

- przeciwnych nie by ło
- wstrzymujących nie by ło

przyjęła porządek obrad wg następującego wyszczególnienia.

1. Otwarcie –stwierdzenie prawomocności obrad.
2. Przyjęcie porządku obrad.
3. Przyjęcie protoko łu komisji Skarg, Wniosków i Petycji 23C/2020z dnia 29.10.2020r.
4. Rozpatrzenie skargi na dzia łanie Wójta Gminy Grunwald Radnego Ryszarda Bali
w sprawie nieudzielenia odpowiedzi na interpelacj ę .
5. Rozpatrzenie skargi na dzia łanie Wójta Gminy Grunwald Radnego Ryszarda Bali
w sprawie utrudniania dzia łalności radnego.
6. Rozpatrzenie skargi na dzia łanie Wójta Gminy Grunwald Mieszkańców koloni i
Stębark w sprawie oświet lenia drogi .
7. Wolne wnioski i zapytania.
8. Zamknięcie obrad.
Radni uwag nie zg łosi l i .

Ad pkt. 3. Przyjęcie protokołów z posiedzenia Komisji Skarg Wniosków i Petycji :
Protokół nr 23C/2020 z dnia 29.10.2020r. ,
Przewodnicząca Komisji Skarg Wniosków i Petycji – Halina Gutowska-
poinformowała, że protokół wysłany był radnym na skrzynki posiedzenia.pl , dostępny
jest w biurze obs ługi Rady Gminy, zaproponowała przyjęcie protokołu nr 23C/2020 z
posiedzenia komisji Skarg, Wniosków i Petycji z dnia 29 października 2020r. bez
odczytywania.
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Radni uwag nie zgłosil i .
Komisja Skarg Wniosków i Petycji w głosowaniu jawnym:

- 3 głosami za
- przeciwnych nie by ło

- wstrzymujących nie by ło
przyjęła protokół nr 23C/2020 z dnia 29.10.2020r.

Radni uwag nie zgłosil i .

Ad pkt.4. Rozpatrzenie skargi na działanie Wójta Gminy Grunwald Radnego
Ryszarda Bali w sprawie nieudzielenia odpowiedzi na interpelację.
Przewodnicząca Komisji Skarg Wniosków i Petycji – Halina Gutowska-
przedstawiła złożoną skargę (za ł . nr 2). Zapytała, czy radni mają pytania co do treści
skargi.
Radni uwag nie zgłosil i .
Przewodnicząca Komisji Skarg Wniosków i Petycji – Halina Gutowska- poddała
pod głosowanie zarzut: nieudzielenia odpowiedni na interpelację .

Komisja Skarg Wniosków i Petycji w głosowaniu jawnym:
- 3 głosami zasadny

- brak głosów niezasadny
-brak głosów wstrzymujący

Komisja uznała zarzut za zasadny.
Radni uwag nie zgłosil i .

Ad pkt.5. Rozpatrzenie skargi na działanie Wójta Gminy Grunwald Radnego
Ryszarda Bali w sprawie utrudniania dzia łalności radnego.
Przewodnicząca Komisji Skarg Wniosków i Petycji – Halina Gutowska-
przedstawiła złożoną skargę (za ł . nr 3). Zapytała, czy radni mają pytania co do treści
skargi.
Radni uwag nie zgłosil i .
Przewodnicząca Komisji Skarg Wniosków i Petycji – Halina Gutowska- poddała
pod głosowanie zarzut: utrudniania dzia łalności radnego.

Komisja Skarg Wniosków i Petycji w głosowaniu jawnym:
- 3 głosami zasadny

- brak głosów niezasadny
-brak głosów wstrzymujący

Komisja uznała zarzut za zasadny.
Radni uwag nie zgłosil i .

Ad pkt.6. Rozpatrzenie skargi na dzia łanie Wójta Gminy Grunwald Mieszkańców
kolonii Stębark w sprawie oświetlenia drogi.
Przewodnicząca Komisji Skarg Wniosków i Petycji – Halina Gutowska-
przedstawiła złożoną skargę (za ł . nr 4). Zapytała, czy radni mają pytania co do treści
skargi.
Radny- Pan Ryszard Bala- poprosi ł o dokumentację z zebrania wiejskiego w Stębarku
z dnia 03 lipca 2019 roku.
Komisja Skarg Wniosków i Petycji zapoznała się z dokumentacją w sprawie wniosku i
uchwały w sprawie zebrania wiejskiego, na którym podjęto decyzję o przeznaczeniu

kwoty 16 000 zł na oświetlenie w kolonii Stębark.
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Przewodnicząca Rady Gminy- Pani Ewa Bawolska – przybl iżyła temat skargi oraz
opisa ła przebieg rozmowy wójta z mieszkańcami w dniu 23.12.2019r. , z której
wynika ło, że oświet lenie będzie wykonane nawet ze środków innych ni ż funduszu
sołeckiego. Stwierdzi ła, że by ła świadkiem rozmowy, w której wójt obieca ł
wykonanie tej inwestycji .
Radny- Pan Ryszard Bala- stwierdzi ł, że jeżeli mieszkańcy mają pieniądze
i przeznaczają je na konkretny cel to czekają, i mają prawo do rozczarowania
tym bardziej , że wójt zapewnia ł i obiecywał wykonanie inwestycji . W lutym
wójt poinformował, że jednak nie będzie realizacji podważając tym samym
sprawowaną funkcję.
Przewodnicząca Komisji- Pani Halina Gutowska- stwierdzi ła, że w skardze jest
informacja, że mieszkańcy napisali zapytanie, na które wójt do tej pory nie
odpowiedzia ł .
Przewodnicząca Rady Gminy- Pani Ewa Bawolska – potwierdzi ła, że do tej pory
wójt nie odpowiedział na zapytanie.
Radni więcej uwag nie zgłosil i .
Przewodnicząca Komisji- Pani Halina Gutowska- poddała pod głosowanie zarzut:
opieszałości i niedotrzymania danego słowa.

Komisja Skarg Wniosków i Petycji w głosowaniu jawnym:
- 3 głosami zasadny

- brak głosów niezasadny
-brak głosów wstrzymujący

Komisja uznała zarzut za zasadny.
Radni uwag nie zgłosil i .

Ad pkt.7. Wolne wnioski i zapytanie.
Podinspektor ds. obsługi Rady Gminy – Pani Iwona Mikołajczak – zdała relację z
rozmowy telefonicznej, w której poinformowała radnego Ryszarda Balę o przedłużeniu
terminu rozpatrywania skarg zgodnie z art .36 §1 oraz art . kpa § 4 Kodeksu
postępowania administracyjnego oraz o możliwości złożenia ponaglenia do organu
wyższego na organ rozpatrujący sprawę.
Radny- Pan Ryszard Bala- odpowiedział , że czuje się skutecznie poinformowany oraz
zna swoje prawa w sprawie złożenia ponaglenia.
Radni uwag nie zgłosil i .

Ad pkt.8. Zamknięcie obrad.
Przewodnicząca Komisji- Pani Halina Gutowska- wobec zrealizowania porządku
obrad, Przewodnicząca Komisji Skarg Wniosków i Petycji Rady Gminy zamknęła
posiedzenie Komisj i.

Protokołowała Przewodniczący Komisji Skarg
Wniosków i Petycji

Iwona Mikołajczak Halina Gutowska
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